



Dear COA Middle School Families,

It is amazing that the end of the school year has arrived so quickly. I want to thank you all for your patience with the pandemic style of learning.

I am very honored and excited to be joining the Community Outreach Academy Middle School family as the new principal. I have been with Gateway Community Charters for fourteen years now. I began my educational experience in a middle school as an after-school coordinator, moving on to work in Montessori preschool, and then joining Larissa Gonchar's school (before GCC even existed) as a para. Once I received my teaching credential, I worked at Community Outreach Academy Elementary as a teacher for 7 years, curriculum coach for 3 years, and vice principal for 5 years. Although most of my experience is in education, I began my career journey as a certified nurse assistant, until I realized education is my passion. I hold a master's degree in curriculum and instruction and a doctorate in organizational leadership. I also hold an administrative credential. I am fortunate to have this opportunity to pursue a leadership role at such an amazing and welcoming school where students are learning and continuing to grow as leaders.

I look forward to learning more about you and your children as we work together to continue providing a positive, engaging, and rigorous learning environment for all students. As a principal, I will work to support students academically, socially, and emotionally. I believe in the potential of every student, and that together we must prepare them to be world-class citizens by continuing to provide experiences that are relevant, challenging, and meet the needs of each student. I look forward to supporting students, teachers, staff, and the community. I strongly believe in open communication and a home and school connection. As we take on new challenges and continue to meet new goals, we will surely accomplish our shared vision together of becoming leaders in education, with every child succeeding at COA Middle.

This summer I plan to spend some quality time with my family (my husband and my 3 children) as well as work on some school improvements and planning. I hope you have a great summer! Stay safe, have fun, and I look forward to meeting you all in August! The first day of school for students is August 11, 2021.

Warm Regards,

Dr. Tatyana Kisel

Principal



Уважаемые семьи средней школы COA!

Удивительно быстро наступил конец этого учебного года. Я хотела бы еще раз поблагодарить вас за ваше безграничное терпение и понимание, которое вы проявили во время обучения ваших детей в условиях пандемии.

Я очень очень благодарна за возможность возглавить в качестве нового директора среднюю школу Community Outreach Academy. Я работаю в дистрикте Gateway Community Charters уже в течение 14 лет. Я начала свою карьеру в сфере образования с позиции координатора программы продленного дня в средней школе. В дальнейшем я работала в подготовительной школе Монтессори, после чего я начала работать помощником учителя в школе Ларисы Гончар еще до того, как был образован дистрикт GCS. После получения сертификата учителя, я сначала работала 7 лет учителем в начальной школе Community Outreach Academy Elementary as a teacher for 7 years, после чего я стала инструктором по учебным программам на 3 года, и после этого 5 лет работала заместителем директора. Несмотря на то, что основная часть моей карьеры относится к сфере образования, я начинала свою профессиональную деятельность с позиции помощника медсестры, и сменила направление, как только поняла, что моим истинным призванием является работа в образовании. Я получила диплом магистра по учебным и преподавательским программам, а также степень кандидата наук по организационному руководству. Я также являюсь сертифицированным административным работником. Я благодарна за возможность руководить этой замечательной школой, где учащиеся продолжают получать образование в радушной атмосфере и развивают навыки будущих лидеров.

Я с радостью готовлюсь к тому, чтобы познакомиться с нашими семьями и лучше узнать ваших детей в то время, как мы будем продолжать вместе работать над тем, чтобы обеспечить для всех наших учащихся самыми лучшими возможностями для обучения в позитивной атмосфере. Моей основной задачей в роли директора является академическая, социальная и эмоциональная поддержка наших учащихся. Я уверена в том, что в каждом учащемся заложен огромный потенциал. Нашей совместной задачей является предоставление максимальных возможностей в соответствии с индивидуальными нуждами каждого учащегося, которые позволят им стать полностью развитыми личностями. Я с радостью готовлюсь обеспечить поддержкой наших учащихся, учителей, сотрудников и наше школьное сообщество. Я считаю очень важными открытое общение и обмен информацией между школой и нашими семьями. В процессе постановки и выполнения новых задач мы будем продолжать прикладывать совместные усилия к тому, чтобы поддерживать репутацию лидеров в школьном образовании, и осуществлять нашу цель, которой является успех каждого учащегося средней школы COA.

Этим летом я планирую провести время с моей семьей (моим мужем и тремя детьми) и продолжать работать над планированием следующего учебного года и выполнением нескольких проектов по улучшению нашей школы. Желаю вам замечательного лета! Берегите себя и наслаждайтесь свободным временем! Я с нетерпением жду встречи с вами в августе! Первый учебный день - 11 августа 2021 года.

С уважением, доктор Татьяна Кисел, директор

Important upcoming dates and events
Важные события и мероприятия



6/7-7/8	COA Middle School Summer Academy
8/10	Student Orientation
8/11	1st Day of School 2021-22



Distance Learning updates:

bit.ly/COAMS_Families

www.coamiddle.org

Instagram: COA_MS

Twitter: COA_middle

Facebook: @CommunityOutreachAcademyMiddle

CALENDAR DETAILS

IMPORTANT DATES TO REMEMBER:

- August 11 First Day of School
- October 8 End of First Quarter
- December 17 End of Second Quarter
- March 10 End of Third Quarter
- Apr:19-May:20 CAASPP Testing Window
- May 27 End of Fourth Quarter
- June 6 - July 1 Summer School

HOLIDAYS/STUDENTS NOT IN SCHOOL:

- September 6 Labor Day
- October 11 Teacher In-Service Day
- November 11 Veterans Day
- Nov. 22-26 Thanksgiving Break
- Dec. 20- Jan. 2 Winter Break
- January 3 Teacher In-Service Day
- January 17 MLK Jr. Day
- February 11 Lincoln's Birthday
- February 21 Presidents Day
- April 11-15 Spring Break
- April 18 Teacher In-Service Day
- May 30 Memorial Day

STUDENT MINIMUM DAYS: Every Friday

- August 11-12 First Week of School
- August 26 Back to School Night, 2:30pm
- Nov. 4 Talent Show @COA ES, 6pm
- Nov. 8-10 Student Led Conferences
- Feb. 28 - Mar. 3 Student Led Conferences
- April 28 Open House, 3:30pm
- May 19 Cultural Fair @COA ES, 6pm
- May 23-27 Last Week of School

SCHOOL EVENTS:

- 2nd Wed. of the month - Coffee with the Principal
- August 10 Student Orientation
- August TBD Picture Day
- August 26 Back to School Night
- September 23 Parent University
- October 25-29 Red Ribbon Week
- November TBD Picture Retake Day
- December 9 Parent University
- December 17 Husky Games
- January 21 I Semester Awards Assembly
- February 10 Parent University
- March 4 International Women's Day
- March 11 5th gr. Orientation
- May 11 Volunteer Appreciation Breakfast
- May 26 II Semester Awards Assembly
- May 27 8th Grade Promotion
- May 27 Field Day/Last Day of School

SPORT SEASONS:

- September Flag Football
- Oct/Nov Soccer
- Jan/Feb Basketball
- March Volleyball



COA MIDDLE SCHOOL STUDENT CALENDAR

2021 - 2022



August 2020							September 2020							October 2020							November 2020						
S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7			1	2	3	4						1	2	1	2	3	4	5	6	7	
8	9	10	11	12	13	14	5	6	7	8	9	10	11	3	4	5	6	7	8	9	7	8	9	10	11	12	13
15	16	17	18	19	20	21	12	13	14	15	16	17	18	10	11	12	13	14	15	16	14	15	16	17	18	19	20
22	23	24	25	26	27	28	19	20	21	22	23	24	25	17	18	19	20	21	22	23	21	22	23	24	25	26	27
29	30	31					26	27	28	29	30			24	25	26	27	28	29	30	28	29	30				

December 2020							January 2021							February 2021							March 2021						
S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S
			1	2	3	4						1			1	2	3	4	5	1	2	3	4	5	6	7	
5	6	7	8	9	10	11	2	3	4	5	6	7	8	6	7	8	9	10	11	12	6	7	8	9	10	11	12
12	13	14	15	16	17	18	9	10	11	12	13	14	15	13	14	15	16	17	18	19	13	14	15	16	17	18	19
19	20	21	22	23	24	25	16	17	18	19	20	21	22	20	21	22	23	24	25	26	20	21	22	23	24	25	26
26	27	28	29	30	31		23	24	25	26	27	28	29	27	28						27	28	29	30	31		

April 2021							May 2021							June 2021							July 2021						
S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S	S	M	T	W	T	F	S
					1	2	1	2	3	4	5	6	7			1	2	3	4						1	2	
3	4	5	6	7	8	9	8	9	10	11	12	13	14	5	6	7	8	9	10	11	3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16	15	16	17	18	19	20	21	12	13	14	15	16	17	18	10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23	22	23	24	25	26	27	28	19	20	21	22	23	24	25	17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30	29	30	31					26	27	28	29	30			24	25	26	27	28	29	30

Start & End of School ■

No School

Minimum Days

Summer School

Parent/Teacher Conferences △

School Event ★

Quarter Ends ☼

HUSKIES REPRESENTS:

Have integrity always

Unite in teamwork

Stay safe in action

Keep a clean environment

Innovate and collaborate

Engage in productive work

Support and mentor others

SCHOOL HOURS:

Regular days 6th grade: 8:15am - 3:30pm

7-8 grades: 8:00am-3:15pm

Minimum days 6th grade: 8:15am - 12:35pm

7-8 grades: 8:00am-12:20pm

SCHOOL ADDRESS:

3800 Bolivar Ave.,
North Highlands, CA 95660
Phone: (916) 286 1908
Fax: (916) 338 1412

www.coamiddle.org
Twitter #COA_Middle
Instagram COA_MS
87.7 FM - 8 AM every Thursday
School & Family Radio Program